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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 12)

Атанас Кацарчев, главен икономист в КТ "Подкрепа" и Красимир Дачев, зам.-председател на БТПП, коментираха в
сутрешния блок на БНТ защо се налага да внасяме работници у нас. Причината е споразумението ни с Индия за
внос на работна ръка. Дачев напомни, че индийците са 5% от работната ръка в света. Кацарчев коментира, че
заради ниските заплати у нас се налага да внасяме работници, а българите да бяга... 

Увеличението на цената на природния газ с 8% няма да повлияе толкова негативно на пазара. Въпросът е друг,
къде е ситуирана тази нова цена в средата на съседните пазари и конкурентите доставки. Това не е цената, на
която се търгува газа в цяла България. Проблемът с дребните потребители е, че техните цени винаги са свързани с
тези на обществения доставчик. Това каза Кирил Темелков, заместник предсе... 

Увеличението на цената на природния газ с 8% няма да повлияе толкова негативно на пазара. Въпросът е друг,
къде е ситуирана тази нова цена в средата на съседните пазари и конкурентите доставки. Това не е цената, на
която се търгува газа в цяла България. Проблемът с дребните потребители е, че техните цени винаги са свързани с
тези на обществения доставчик. Това каза Кирил Темелков, заместник предсе... 

Кръгла маса "Необходимо законодателство за посредническите услуги при сделките с недвижими имоти"
организира Националното сдружение "Недвижими имоти" (НСНИ) на 6 юни, от 13:00 ч., в сградата на Българската
търговско-промишлена палата, съобщиха от Палатата на интернет страницата си. В дискусията са поканени да се
включат представители на обществени институции, браншови организации, свързани със сфе... 

Заглавие: Защо се налага да внасяме работници у нас?
Дата: 31.05.2024 10:41
Медия: E-79 News

Заглавие: Как ще се отрази на бизнеса увеличението на природния газ с 8%
Дата: 31.05.2024 10:13
Медия: Новини.бг

Заглавие: Как ще се отрази на бизнеса увеличението на природния газ с 8%
Дата: 31.05.2024 10:05
Медия: Нова телевизия

Заглавие: Регулацията на посредническите услуги при сделките с недвижими имоти ще обсъдят експерти на
форум в София на 6 юни
Дата: 31.05.2024 09:58
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Работници от 9 планини в 10-та: Ще ни заместят ли индийците?
Дата: 31.05.2024 08:32

http://e-79.com/?p=57105
https://novini.bg/bylgariya/ikonomika/847842
https://nova.bg/news/view/2024/05/31/457687/%D0%BA%D0%B0%D0%BA-%D1%89%D0%B5-%D1%81%D0%B5-%D0%BE%D1%82%D1%80%D0%B0%D0%B7%D0%B8-%D0%BD%D0%B0-%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81%D0%B0-%D1%83%D0%B2%D0%B5%D0%BB%D0%B8%D1%87%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D0%BD%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%B8%D1%80%D0%BE%D0%B4%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D0%B3%D0%B0%D0%B7-%D1%81-8/
https://www.bta.bg/bg/news/economy/680699-regulatsiyata-na-posrednicheskite-uslugi-pri-sdelkite-s-nedvizhimi-imoti-shte-ob
https://www.actualno.com/economy/rabotnici-ot-9-planini-v-10-ta-shte-ni-zamestjat-li-indijcite-news_2232697.html


Вносът на работници в България дискутираха в сутрешния блок на БНТ Красимир Дачев от БТПП и главният
икономист на КТ "Подкрепа". Ще ни заместят ли индийците? Прогнозата на Дачев от БТПП е, че индийците в
бъдеще ще са най-търсена работна ръка. "Най-много от всички искаме да имаме квалифицирани хора. Стигнахме
до момента, в който няма въобще. Масово излизат или неграмотни или хора, които са завършил... 

Ще вкарваме работници от Индия. Това обяви на брифинг зам.- председателят на Българската търговско
промишлена палата Красимир Дачев. Организацията му вече подписала договор за техния внос.. Те били много
по-изгодни за бизнеса. Иван СПИРИДОНОВ"Индиецът идва, спи на общежитие към фабриката и е доволен. Освен
това знае английски и е лесно да се разбереш с него", обяснява още Дачев. В България нямало ... 

Във вторник се проведе конференцията "Въвеждане на еврото – рискове и предизвикателства. Опитът на
Хърватия", организирана от Българската търговско-промишлена палата и Българо-Хърватски бизнес клуб. От 2023
година Хърватия официално въведе еврото за разплащателно средство в страната. На конференцията беше
обсъден опита на държавата и предизвикателствата, с които се е справила. Би било погрешно да... 

По инициатива на посолството на Зимбабве в Берлин, акредитирано и за България, се проведе виртуална среща с
представители на бизнес организации от африканската страна. Н.Пр. посланик Алис Машингаидзе откри срещата с
приветствие към участниците от двете страни, като отбеляза намеренията на правителството на страната за
стимулиране на икономиката и повишаване на доходите на населението до 2030г. По... 

Търговско-промишлена палата – Стара Загора проведе Общо събрание на членовете на сдружението, на което
бяха приети отчета за дейността за 2023 г., насоки за дейността през настоящата година, както и бюджетът на
организацията. На събранието бяха избрани двама нови членове на управителния съвет. Гости на събранието
бяха директорът на Бюрото по труда Стара Загора Любен Георгиев, координаторът на сдру... 

Защо се налага да внасяме работници? За заплащането и търсенето на работна ръка - позицията на
работодателите и синдикатите. Атанас Кацарчев, главен икономист в КТ "Подкрепа" и Красимир Дачев, зам.-
председател на БТПП, Те коментираха в сутрешния блок на БНТ защо се налага да внасяме работници у нас, а
българите да бягат. Според тях у нас има голяма липса на обучени кадри. Те са категорични, че ако... 

Медия: Actualno.com

Заглавие: У нас ще стане Тъмна Индия, щели да внасят работници от там
Дата: 31.05.2024 08:12
Медия: Пловдив медия

Заглавие: Въвеждане на еврото – рискове и предизвикателства. Опитът на Хърватия
Дата: 30.05.2024 15:06
Медия: Радио София

Заглавие: БТПП проведе виртуална среща с партньори от Зимбабве
Дата: 31.05.2024 12:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Търговско-промишлена палата – Стара Загора отчете дейността си за 2023 г.
Дата: 31.05.2024 11:34
Медия: Zagora News

Заглавие: Предприемач: Много българи вършат работа в чужбина, която никога не биха вършили у нас
Дата: 31.05.2024 11:04
Медия: Пловдив 24

Заглавие: Цветан Симеонов в журито на Career Show Awards 2024
Дата: 31.05.2024 12:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

https://plovdivmedia.com/209970.html
https://bnr.bg/sofia/post/101998443/vavejdane-na-evroto-riskove-i-predizvikatelstva-opitat-na-harvatia
https://www.bcci.bg/news/20297
http://zagoranews.bg/2024/05/31/%D1%82%D1%8A%D1%80%D0%B3%D0%BE%D0%B2%D1%81%D0%BA%D0%BE-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D1%88%D0%BB%D0%B5%D0%BD%D0%B0-%D0%BF%D0%B0%D0%BB%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D1%81%D1%82%D0%B0%D1%80%D0%B0-%D0%B7%D0%B0/
https://www.plovdiv24.bg/novini/Bylgaria/Predpriemach-Mnogo-bulgari-vurshat-rabota-v-chuzhbina-koyato-nikoga-ne-biha-vurshili-u-nas-2134715
https://www.bcci.bg/news/20296


Продължава кандидатстването във водещите награди за най-добър работодател на България - Career Show
Awards 2024. Престижните награди отличават компании от различни сектори в над 80 категории, насочени към
човешките ресурси и работодателската марка. Председателят на Българска търговско-промишлена палата Цветан
Симеонов е част от престижното жури, което оценява кандидатурите на компаниите. За шеста... 

В Българската търговско-промишлена палата се проведе среща на председателя на БТПП г-н Цветан Симеонов с
проф.д.н. Борислав Борисов – председател на Камарата на преподавателите от висшето образование и д-р
Валентин Съйков – председател на Сдружение "Гражданска инициатива България 2050". Обсъдени бяха
водещите насоки в обществено-икономическия живот на страната и рисковете пред нейното развитие. Г... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
14)

INSAIT и привличането на чуждестранни учени на световно ниво, свързани с алгоритмите (състезателна
математика), може да доведе до ново развитие на математиката и информатиката във висшето образование. Toва
заяви служебният министър на образованието проф. Галин Цоков на откриването на ново изследователско
направление в INSAIT със стратегическо значение за България. Той обясни, че когато има хоризон... 

Автор: БЛИЦ Стана ясно кой е полицаят от Сливен, разкрил схемата за източване на помощи и сигнализирал
Лондон Най-голямата досега схема за измама с изплащане на помощи в Обединеното кралство бе разкрита, след
като един български полицай забелязал и съобщил на британските власти, че градът му внезапно е залят с пари, а
доста хора "живеят като барони", пише британският "Телеграф". Както БЛИЦ писа те... 

Увеличението на цената на природния газ с 8% няма да повлияе толкова негативно на пазара. Въпросът е друг,
къде е ситуирана тази нова цена в средата на съседните пазари и конкурентите доставки. Това не е цената, на
която се търгува газа в цяла България. Проблемът с дребните потребители е, че техните цени винаги са свързани с
тези на обществения доставчик. Това каза Кирил Темелков, заместник предсе... 

По повод 1 юни, Деня на детето, Комисията за защита на потребителите призовава търговците и родителите да
бъдат особено отговорни при продажбата и закупуването на детски стоки. Комисията напомня на всички,
предлагащи стоки и услуги, важността на спазването на потребителските права и настоява за стриктно изпълнение
на задълженията към потребителите, особено когато става въпрос за най-малките. С наб... 

Заглавие: Десет години, десет риска пред България
Дата: 31.05.2024 12:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: INSAIT привлича учени на световно ниво в областта на алгоритмите
Дата: 31.05.2024 10:51
Медия: ABCnews.bg

Заглавие: Британски медии: Български град просперира с парите от мегаизмамата за 50 млн. паунда
Дата: 31.05.2024 08:32
Медия: Буднаера

Заглавие: Как ще се отрази на бизнеса увеличението на природния газ с 8%
Дата: 31.05.2024 11:38
Медия: Днес+

Заглавие: КЗП ще следи да се спазват високи стандарти при търговията с детски стоки
Дата: 31.05.2024 12:00
Медия: PlovdivNews.bg

Заглавие: България настоява подкрепата за преход на въглищните региони да продължи и след 2030 г.
Дата: 31.05.2024 11:46
Медия: Бизнес Дир.бг

https://www.bcci.bg/news/20295
https://www.abcnews.bg/bg/news/17171418932043/insait-privlicha-ucheni-na-svetovno-nivo-v-oblastta-na-algoritmite
http://www.budnaera.com/202402f/24022321.html
https://dnesplus.bg/bulgaria/kak-shte-se-otrazi-na-biznesa-uvelichenieto-na-prirodnia-gaz-s-8_1157862
https://plovdivnews.bg/obshtestvo/item/132023-kzp-shte-sledi-da-se-spazvat-visoki-standarti-pri-targoviyata-s-detski-stoki/
https://business.dir.bg/energien-pazar/balgariya-nastoyava-podkrepata-za-prehod-na-vaglishtnite-regioni-da-prodalzhi-i-sled-2030-g


С позицията си страната ни се присъединява към нота, изложена от Чешката република и СловакияКрайно
необходимо е продължаването на подкрепата за въглищните региони и след 2030 година и опростяване на
режима за предоставяне на средствата. В това число и специални условия по отношение на режима на държавни
помощи. Това заяви по време на заседанието на ЕС в Брюксел зам.-министърът на енергетиката Ива... 

Бизнесът с бързи кредити е симптом за тревожни процеси в държавата, с които ние можем да се справим. Това
заяви пред гражданите в Сливен лидерът на Коалиция "Солидарна България" Ваня Григорова, която е водач на
листите в 25 МИР, в Пловдив-град и за европейски парламент. Тя продължи срещите си очи в очи, с които сверява
приоритетите на Коалицията с дневния ред на хората. "В Нова Загора, както и нав... 

Снимки – Пресцентър на МОНЗапочват инвестиции за над половин милиард лева за подобряване на
материалната база на училища и детски градини по Националния план за възстановяване и устойчивост. Това
обяви служебният министър на образованието и науката проф. Галин Цоков в Петрич, съобщава пресцентърът на
МОН. Заедно с кмета на града той направи символична първа копка, с която започна изпълнението на п... 

Още над 200 проектни предложения за инвестиции на стойност близо 50 млн. лева ще бъдат финансирани по
подмярка 4.1 "Инвестиции в земеделски стопанства" от Програмата за развитие на селските райони (ПРСР 2014-
2020 г.). Това предвижда публикуваният за обществено обсъждане проект на заповед за изменение на насоки за
кандидатстване, в която бюджетът по процедурата се увеличава чрез преразпределяне на ... 

Средно с 2 процента ще поскъпне токът за страната от 1 юли, съобщи председателят на КЕВР Иван Иванов на
брифинг в сградата на регулатора. Промяната в цената ще е различна за трите дружества, които оперират на
територията на страната. Изчисленията се изготвят в момента, но окончателното решение на КЕВР ще зависи от
попълването на дефицита във фонд "Сигурност на електроенергийната система". Председ... 

Вчера бе проведена среща – обществено обсъждане на Доклада за оценка на въздействието на околната среда и
оценка на въздействие върху защитените зони за инвестиционното предложение на НКЖИ за удвояване на
участъци от линията Крумово – Свиленград – Турция. От доклада стана ясно, че с прилагането на подходящи
мерки, реализацията на идейния проект ще окаже минимално въздействие върху целостта на защи... 

Заглавие: Бизнесът с бързи кредити е симптом за тревожни процеси в държавата, с които ние можем да се
справим
Дата: 31.05.2024 11:35
Медия: News Maker

Заглавие: Министър Галин Цоков: Започват инвестиции за над половин милиард лева за обновяване на
училища и детски градини по Плана за възстановяване
Дата: 31.05.2024 11:32
Медия: Аз-Буки

Заглавие: Още над 200 проекта за инвестиции на стойност близо 50 млн. лева ще бъдат финансирани по
подмярка 4.1 "Инвестиции в земеделски стопанства"
Дата: 31.05.2024 10:31
Медия: Агрозона

Заглавие: Ето с колко ще поскъпне токаът от 1 юли
Дата: 31.05.2024 09:28
Медия: Струма

Заглавие: НКЖИ представи ОВОС за удвояване на жп линията
Дата: 31.05.2024 09:23
Медия: Kardjali.bgvesti.NET

Заглавие: Преразпределят над 170 млн. лева за инвестиции по ПРСР 2014-2020 г.
Дата: 31.05.2024 08:00
Медия: Agri.BG

https://newsmaker.bg/2024/05/%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81%D1%8A%D1%82-%D1%81-%D0%B1%D1%8A%D1%80%D0%B7%D0%B8-%D0%BA%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%B8%D1%82%D0%B8-%D0%B5-%D1%81%D0%B8%D0%BC%D0%BF%D1%82%D0%BE%D0%BC-%D0%B7%D0%B0-%D1%82/
https://azbuki.bg/news/novini-2024/broj-22-30-05-05-06-2024-g/ministar-galin-czokov-zapochvat-investiczii-za-nad-polovin-miliard-leva-za-obnovyavane-na-uchilishha-i-detski-gradini-po-plana-za-vazstanovyavane/
https://agrozona.bg/oshte-nad-200-proekta-za-investitsii-na-stoynost-blizo-50-mln-leva-shte-badat-finansirani-po-podmyarka-4-1-investitsii-v-zemedelski-stopanstva/
https://www.struma.com/bulgariya/eto-s-kolko-shte-poskupne-tokaut-ot-1-yuli_219869/
https://www.kardjali.bgvesti.net/news/588167/nkzhi-predstavi-ovos-za-udvoyavane-na-zhp-liniyata
https://agri.bg/novini/prerazpredeliat-nad-170-mln-leva-za-investicii-po-prsr-2014-2020-g


По-голяма част от средствата ще бъдат насочени към двете инвестиционни подмерки – 4.1 и 4.2Проекти за
инвестиции за повече от 170 млн. лева ще бъдат реализирани след преразпределяне на средствата по
Програмата за развитие на селските райони (ПРСР 2014-2020 г.) Четете още: Правителството одобри последните
промени по ПРСР 2014 - 2020 г. Това е предвидено в 17-тото изменение на Програмата, което е и... 

Мумбай, финансовата столица на Индия, видя много нови лица през последната година. Ръководителите на
глобални банки обикалят, посещават нейните фондови борси, купуват имоти и наемат нов персонал.
Постпандемичен бум повиши стойността на фондовия пазар на Индия до около 5 трилиона долара, което се
изравнява с този на Хонконг. Икономиката на Индия е сред най-бързо развиващите се в света. Уолстрийт ве... 

Писателят е изпълнителен директор за Германия в Световната банка Това, което отличава хората от животните, е,
че разказваме истории, за да стимулираме колективни действия. Международната финансова архитектура е един
от централните разкази, които са оформили икономическото ни мислене през последните осем десетилетия.
Неговите институции, правила и централни участници влияят върху начина, по който и... 

Китай обяви предстояща отмяна на преференциалните мита върху стотина продукта, внaсяни от Тайван,
обосновавайки решението с "дискриминационните забрани" за китайски стоки, обявени от властите на острова,
предаде Франс прес. Следствие на забраната от страна на Тайван, привилегировани мита вече няма да се отнасят
за 134 стоки, включително машини и химически продукти, предназначени за промишления сек... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 13)

През юли и юни ще има осезаем недостиг на спасители по Българското Черноморие и към момента не изглежда,
че има начин това да се преодолее. Това каза по време на брифинг днес Иван Георгиев – управител на
спасителна служба, съобщи "Флагман". Проблемът се дължи на това, че макар всяка година да има интензивни
курсове, с които могат да се набавят въпросните кадри, повечето от тях предпочитат да работ... 

През юли и юни ще има осезаем недостиг на спасители по Българското Черноморие и към момента не изглежда,
че има начин това да се преодолее. Това каза пред Флагман по време на брифинг Иван Георгиев - управител на
спасителна служба. Проблемът се дължи на това, че макар всяка година да има интензивни курсове, с които могат
да се набавят въпросните кадри, повечето от тях предпочитат да работят на басе... 

Заглавие: Уолстрийт се насочва към Индия, търсейки печалби, които не може да намери в Китай
Дата: 31.05.2024 06:27
Медия: WorldNews.bg

Заглавие: Светът се нуждае от нова финансова архитектура
Дата: 31.05.2024 06:27
Медия: WorldNews.bg

Заглавие: Китай отменя преференциалните мита за 134 стоки от Тайван
Дата: 31.05.2024 12:33
Медия: Informiran.net

Заглавие: Концесионери са готови да плащат по 1000 евро за поляци спасители
Дата: 31.05.2024 09:36
Медия: Пирин press

Заглавие: Спасители от чужбина? Може, но само от ЕС и със заплата от минимум 1000 евро
Дата: 31.05.2024 08:04
Медия: Мироглед

Заглавие: 10,9% е безработицата в област Кърджали,най-търсени са работниците без квалификация
Дата: 31.05.2024 07:52
Медия: Хасково нет

https://worldnews.bg/n/uolstriyt-se-nasochva-kam-indiya-tarseyki-pechalbi-koito-ne-moje-da-nameri-v-kitay_264670/
https://worldnews.bg/n/svetat-se-nujdae-ot-nova-finansova-arhitektura_264669/
https://www.informiran.net/%D0%BA%D0%B8%D1%82%D0%B0%D0%B9-%D0%BE%D1%82%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D1%8F-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D1%84%D0%B5%D1%80%D0%B5%D0%BD%D1%86%D0%B8%D0%B0%D0%BB%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BC%D0%B8%D1%82%D0%B0-%D0%B7/
https://pirinpress.com/%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D1%86%D0%B5%D1%81%D0%B8%D0%BE%D0%BD%D0%B5%D1%80%D0%B8-%D1%81%D0%B0-%D0%B3%D0%BE%D1%82%D0%BE%D0%B2%D0%B8-%D0%B4%D0%B0-%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D1%89%D0%B0%D1%82-%D0%BF%D0%BE-1000-%D0%B5/
https://mirogled.com/news-view/spasiteli-ot-cuzbina-moze-no-samo-ot-es-i-sies-zaplata-ot-minimum-1000-evro
https://www.haskovo.net/news/588186/10-9-e-bezrabotitsata-v-oblast-kardzhali-nay-tarseni-sa-rabotnitsite-bez-kvalifikatsiya


През месец април 2024г. в област Кърджали на работа са постъпили 377 безработни лица. От тях на първичен
пазар на труда са устроени общо 319 лица, по програми за заетост - 0 лица, по мерки за заетост - 0 лице и по
схеми на Програма "Развитие на човешките ресурси" - 58 лица. 94 от общо постъпилите на работа са с
работническа специалност, 71 са от групата на специалистите и 293 са безработни лица бе... 

През месец април 2024г. в област Кърджали на работа са постъпили 377 безработни лица. От тях на първичен
пазар на труда са устроени общо 319 лица, по програми за заетост - 0 лица, по мерки за заетост - 0 лице и по
схеми на Програма "Развитие на човешките ресурси" - 58 лица. 94 от общо постъпилите на работа са с
работническа специалност, 71 са от групата на специалистите и 293 са безработни лица бе... 

Най-кратката работна седмица е отчетена в Нидерландия България е сред страните с най-дълга работна
седмица, се казва в доклад на Европейската статистическа служба (Евростат). През 2023 г. действителните
седмични работни часове за хората на възраст 20-64 години на основната им работа в ЕС са средно 36,1 часа,
информира БНТ. При по-внимателно разглеждане на държавите от Съюза се откриват значителни... 

Пътуването до офиса само, за да се озовеш сред море полупразни бюра и конферентни зали, може да охлади
ентусиазма и на най-отдадения служителДискусията за завръщането в офиса на всички компании по света е
фокусирана върху идеалното разпределение на времето между дома и работното място. Както корпоративните
лидери, така и работещите, често посочват културата и социалната връзка като причини да се с... 

Понеделник, 3 юни, от 15:00 до 17:00 ч. в пространство за събития Щрак, Център за правна помощ – Глас в
България ще представи резултата от извършения правен и икономически анализ на състоянието на трудовия
пазар в България и ролята на миграцията в справяне с наличните предизвикателства, проведен по проект
"Укрепване на трудовите права на работниците мигранти в България". Проектът се осъществява в ... 

Българите работят много, но пък получават малко пари, показват данни на европейската статистическа служба
Евростат. Страната ни е на едно от първите места сред държавите от ЕС по средна продължителност на
работната седмица. През 2023 г. действителното седмично работно време за хората на възраст 20-64 години на
основната им работа в ЕС е средно 36,1 часа, обвиха от Евростат. По-внимателен поглед в... 

Деница Сачева е водач на листата на ГЕРБ-СДС в област Добрич, областен координатор на ГЕРБ, бивш социален
министър и председател на социалната комисия в парламента Г-жо Сачева, като бивш социален министър и
председател на Парламентарната комисия по труда, социалната и демографската политика, каква е Вашата

Заглавие: 10,9% е безработицата в област Кърджали,най-търсени са работниците без квалификация
Дата: 31.05.2024 07:52
Медия: Perunik.COM

Заглавие: България e сред държавите с най-дълга работна седмица в ЕС
Дата: 31.05.2024 11:10
Медия: Телемедиа

Заглавие: Офисът като кафене за срещи: Концепцията, която може да върне служителите на работа
Дата: 31.05.2024 11:08
Медия: Profit

Заглавие: Работниците мигранти са ресурса, от който българският пазар на труда се нуждае
Дата: 30.05.2024 23:55
Медия: Информационен портал за неправителствените организации

Заглавие: Работим най-много в ЕС, а ни плащат най-ниски заплати
Дата: 31.05.2024 11:42
Медия: Зарата

Заглавие: Деница Сачева, ГЕРБ-СДС: Пазарът на труда трябва да е високо в дневния ред на политиците
Дата: 31.05.2024 10:52
Медия: ПроНюз Добрич

https://www.perunik.com/news/588186/10-9-e-bezrabotitsata-v-oblast-kardzhali-nay-tarseni-sa-rabotnitsite-bez-kvalifikatsiya
https://telemedia.bg/bg/aktualno/bylgarija-e-sred-dyrjavite-s-naj-dylga-rabotna-sedmica-v-es
https://profit.bg/article/2024053107310709499
https://www.ngobg.info/bg/news/130969-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%BD%D0%B8%D1%86%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BC%D0%B8%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BD%D1%82%D0%B8-%D1%81%D0%B0-%D1%80%D0%B5%D1%81%D1%83%D1%80%D1%81%D0%B0-%D0%BE%D1%82-%D0%BA%D0%BE%D0%B9%D1%82%D0%BE-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D0%BF%D0%B0%D0%B7%D0%B0%D1%80-%D0%BD%D0%B0.html
https://zarata.info/%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%B8%D0%BC-%D0%BD%D0%B0%D0%B9-%D0%BC%D0%BD%D0%BE%D0%B3%D0%BE-%D0%B2-%D0%B5%D1%81-%D0%B0-%D0%BD%D0%B8-%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D1%89%D0%B0%D1%82-%D0%BD%D0%B0%D0%B9-%D0%BD/
https://pronewsdobrich.bg/denitsa-sacheva-gerb-sds-pazarat-na-truda-tryabva-da-e-visoko-v-dnevniya-red-na-polititsite-p463870


оценка за състоянието на социалната сфера. Има ли тя нужда от реформа и каква? Много сериозн... 

Доходите от работна заплата в Германия са нараснали рекордно през първото тримесечие, дори коригирани
спрямо инфлацията, което се дължи на силния ръст на възнагражденията и бонусите, осигурени от много
работодатели, предаде ДПА. В сравнение със същия период на миналата година, заплатите в Германия в
номинално изражение са се увеличили с 6,4 на сто, показват най-новите данни, публикувани от Федерал... 

Състоянието на железниците е следствие на липса на инвестиции Основен проблем на БДЖ е честата смяна на
ръководството Вече 18 години инж. Петър Бунев е председател на Синдиката на железничарите към
Конфедерацията на независимите синдикати в България (КНСБ). Професионалната му кариера е свързана
единствено със железопътния сектор. Потърсихме мнението му по повод последните инциденти с хаоса със зак... 

Можем много бързо да намалим регионалния дисбаланс в страната с изграждането на 6 индустриални зони, казва
бившият министър на икономиката Г-жо Везиева, вие се включвате на тези избори като експерт и сте водач на две
листи на "Български възход" – в Русе за 50-ото НС и за Европарламент. Кое ви мотивира да участвате и къде ще
предпочетете – Брюксел или София? Аз не съм член на "Български възход", п... 

Българската компания подкрепя ученици и студенти по пътя към професионалния успехВ рубриката "Каузите на
компаниите в България" представяме различни актуални инициативи, които са пример за отговорно поведение на
бизнеса в България. Благотворителни кампании, дарения, дейности в сферата на корпоративната социална
отговорност (КСО), примери за екологично, социално и отговорно управление (ESG), добров... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 9)

Това бе общото мнение на среща на министъра на транспорта и съобщенията Георги Гвоздейков и новият
посланик на Турция у нас Н. Пр. г-н Мехмет Саит Уянуък. Министър Гвоздейков посочи, че първо ще може да
стартира жп маршрут Пловдив – Одрин, тъй като модернизацията в българския участък е най-напреднала. Георги
Гвоздейков и Саит Уянуък подчертаха, че трябва да се ускори работата по втория железопътен... 

Филмът "Съкровищата на България" на проф. Бетани Хюз е покана за пътуване през вековете. Това написа
бившият еврокомисар на България и бивш вицепремиер Мария Габриел, пускайки във фейсук снимки със световно

Заглавие: Германия: Рекорден ръст на реалните заплати
Дата: 31.05.2024 08:01
Медия: Economynews

Заглавие: Инж. Петър Бунев, председател на Синдиката на железничарите към КНСБ, пред "Труд news": Няма
кой да кара влаковете, няма и да има
Дата: 31.05.2024 08:00
Медия: Труд

Заглавие: Даниела Везиева: Без национална стратегия, която ще даде цели посока, нямаме бъдеще
Дата: 30.05.2024 23:55
Медия: Акцент БГ

Заглавие: Каузите на Немечек България: От класната стая до кариерата в технологиите
Дата: 31.05.2024 11:08
Медия: Economy

Заглавие: Развитието на високоскоростната железопътна свързаност е приоритет на българо-турските
отношения в транспорта
Дата: 31.05.2024 11:12
Медия: Компас

Заглавие: Мария Габриел каза най-важното за...
Дата: 31.05.2024 10:06
Медия: Блиц

http://www.economynews.bg/%D0%B3%D0%B5%D1%80%D0%BC%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D1%80%D0%B5%D0%BA%D0%BE%D1%80%D0%B4%D0%B5%D0%BD-%D1%80%D1%8A%D1%81%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D1%80%D0%B5%D0%B0%D0%BB%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B7%D0%B0%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D1%82%D0%B8-news112765.html
https://trud.bg/%D0%B8%D0%BD%D0%B6-%D0%BF%D0%B5%D1%82%D1%8A%D1%80-%D0%B1%D1%83%D0%BD%D0%B5%D0%B2-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D1%81%D0%B5%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB-%D0%BD%D0%B0-%D1%81%D0%B8%D0%BD%D0%B4%D0%B8%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D0%B6%D0%B5%D0%BB%D0%B5%D0%B7%D0%BD%D0%B8%D1%87%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BA%D1%8A%D0%BC-%D0%BA%D0%BD%D1%81%D0%B1-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4-%D1%82%D1%80%D1%83%D0%B4-news-%D0%BD%D1%8F%D0%BC%D0%B0-%D0%BA%D0%BE%D0%B9/
https://akcent.bg/article/68993
https://www.economy.bg/humancapital/view/58655/Kauzite-na-Nemechek-Bylgariya-Ot-klasnata-staya-do-karierata-v-tehnologiite
https://www.kompasbg.com/bulgaria/item/18249-razvitieto-na-visokoskorostnata-zhelezopatna-svarzanost-e-prioritet-na-balgaro-turskite-otnosheniya-v-transporta
https://blitz.bg/kultura/mariya-gabriel-kaza-nay-vazhnoto-za_news1020899.html


известната пътешественичка. Лентата й за страната ни предизвика фурор. Ето какво още написа Габриел: "Филмът
"Съкровищата на България" на проф. Бетани Хюз е покана - да научим повече за вековн... 

Какво означава да се чувстваш европеец и има ли противопоставяме между европейските и българските ценности
коментираха актрисата Снежина Петрова, поетът и есеист Иван Ланджев и социалният предприемач Яна Бюрер
Тавание на дискусия в клуб "Перото" в контекста на предстоящите на 9 юни избори за Европейски парламент (ЕП)
и за Народно събрание. Водещ на дебата "Между редовете: усещането да си европеец"... 

Бизнесът с бързи кредити е симптом за тревожни процеси в държавата, с които ние можем да се справим. Това
заяви пред гражданите в Сливен лидерът на Коалиция "Солидарна България" Ваня Григорова, която е водач на
листите в 25 МИР, в Пловдив-град и за европейски парламент. Тя продължи срещите си очи в очи, с които сверява
приоритетите на Коалицията с дневния ред на хората. "В Нова Загора, както и нав... 

Петима български граждани - членове на организирана престъпна група, присвоила над 53 млн. британски лири
под формата на социални помощи, бяха осъдени на 30 май от британски съд на общо 25 години и 5 месеца
лишаване от свобода, предаде Пи Ей Мидия. Това се смята за най-голямата измама със социални помощи и
пране на пари в историята на Англия и Уелс, отбелязва британската информационна агенция. Под... 

Към приключване върви възстановяването на минералната баня в Овча Купел. Това показа проверка на място,
извършена от общинските съветници Пламена Терзирадева, Цветелина Симеонова-Заркин и Добри Йонев,
съвместно с Българска Асоциация за Термално Наследство. Проектът предвижда първият етаж на сградата да се
използва като баня с мъжко и женско отделение и модерна спа зона за смесено ползване, а втори... 

Неапол е номер 1 в класацията, но освен "Маргарита", има какво още да ви предложиНякои туристи избират
почивката си въз основа на културното наследство и най-добрите музеи и галерии, които могат да посетят. Други се
спират на градове с бурен нощен живот или дестинация, център на фестивал или събитие. Но за много пътуващи
най-вълнуващата част е храната. Още когато се събуждат в първия ден, те са ра... 

Те са създали три така наречени "фабрики за обезщетения"Във Великобритания петима български измамници,
които се "подиграха", както изтъкват редица британски медии, с Министерството на труда и пенсиите, като източиха

Заглавие: Какво е да се чувстваш европеец дискутираха хора на изкуството и културата в контекста на
предстоящите избори на 9 юни
Дата: 30.05.2024 21:29
Медия: Утро Русе

Заглавие: Ваня Григорова в Сливен: Бизнесът с бързи кредити е симптом за тревожни процеси в държавата, с
които ние можем да се справим
Дата: 31.05.2024 11:19
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Над 25 години затвор за българи заради най-голямата измама със социални помощи във
Великобритания
Дата: 31.05.2024 11:06
Медия: Свободна Европа

Заглавие: Възстановяването на банята в Овча купел е пред завършване
Дата: 31.05.2024 10:08
Медия: Столица Бг

Заглавие: Нещо повече от пица: Най-добрите градове за кулинарен туризъм през 2024 г.
Дата: 31.05.2024 09:37
Медия: Profit

Заглавие: Над 25 години затвор общо за българите, злоупотребявали със социални помощи в Лондон
Дата: 30.05.2024 23:03
Медия: Фактор

https://utroruse.com/article/1015173/
https://www.bta.bg/bg/vote-epns2024/680775-vanya-grigorova-v-sliven-biznesat-s-barzi-krediti-e-simptom-za-trevozhni-protse
https://www.svobodnaevropa.bg/a/bulgari-izmama-velikobritania-prisudi/32973533.html
https://stolica.bg/raion-ovcha-kupel/vazstanovyavaneto-na-banyata-v-ovcha-kupel-e-pred-zavarshvane
https://profit.bg/article/2024053018213212971
https://faktor.bg/bg/articles/nad-25-godini-zatvor-obshto-za-balgarite-sazdali-fabriki-za-obezshteteniya-v-london


около 54 милиона паунда социални помощи, днес бяха осъдени общо на над 25 години затвор. Произнасянето на
присъдата беше дълго и мъчително в рамките на близо три часа, защото, както п... 

Последвайте ни в Google News Showcase "Отговорните политически формации в следващия парламент трябва да
намерят начин да създадат устойчив кабинет, който има по-далечна перспектива, за да може да се вземат и
стратегически решения. Смятаме, че единственият начин за устойчиво управление е да се създаде експертен
кабинет, който е съставен от хора експерти, които не са политически фигури, с много ясна... 

Заглавие: Кристиан Вигенин: Единственият начин за устойчиво управление е надпартийно експертно
правителство с широка политическа подкрепа
Дата: 31.05.2024 12:06
Медия: ПИК

https://pik.bg/%D0%BA%D1%80%D0%B8%D1%81%D1%82%D0%B8%D0%B0%D0%BD-%D0%B2%D0%B8%D0%B3%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%BD-%D0%B5%D0%B4%D0%B8%D0%BD%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D0%BD%D0%B0%D1%87%D0%B8%D0%BD-%D0%B7%D0%B0-%D1%83%D1%81%D1%82%D0%BE%D0%B9%D1%87%D0%B8%D0%B2%D0%BE-%D1%83%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%BB%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B5-%D0%B5-%D0%BD%D0%B0%D0%B4%D0%BF%D0%B0%D1%80%D1%82%D0%B8%D0%B9%D0%BD%D0%BE-%D0%B5%D0%BA%D1%81%D0%BF%D0%B5%D1%80%D1%82%D0%BD%D0%BE-%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%B8%D1%82-news1231763.html
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